

JABATAN BENDAHARI

Ruj. Kami : UPSI/BEN/B/570/2022 (01)
Tarikh : 26 APRIL 2022
24 RAMADHAN 1443H

Semua
Ketua Pusat Tanggungjawab
Universiti Pendidikan Sultan Idris

YBhg. Dato'/Prof./Dr./Tuan/Puan,

PEKELILING BENDAHARI BIL.1/2022 - GARIS PANDUAN KADAR BAYARAN JURI/PANEL/MODERATOR DAN LAIN-LAIN BAYARAN PERKHIDMATAN YANG MELIBATKAN AKTIVITI PERSEMBAHAN, PENJURIAN, PENGACARAAN DAN LAIN-LAIN BERKAITAN ANJURAN PUSAT TANGGUNGJAWAB UNIVERSITI PENDIDIKAN SULTAN IDRIS BAGI PEGAWAI AWAM, BUKAN PEGAWAI AWAM DAN PELAJAR

Dengan segala hormatnya perkara di atas adalah dirujuk.

2. Adalah dimaklumkan Mesyuarat Jawatankuasa Universiti (JKPU) Bil. 3/2022 pada 3 Mac 2022 telah meluluskan Garis Panduan Kadar Bayaran Juri/Panel/Moderator Dan Lain-Lain Bayaran Perkhidmatan Yang Melibatkan Aktiviti Persembahan, Penjurian, Pengacaraan Dan Lain-Lain Berkaitan Anjuran Pusat Tanggungjawab Universiti Pendidikan Sultan Idris Bagi Pegawai Awam, Bukan Pegawai Awam Dan Pelajar.

3. Untuk makluman YBhg. Dato'/Prof./Tuan/Puan, tujuan garis panduan ini diwujudkan sebagai panduan kepada semua pusat tanggungjawab mengenai kadar bayaran juri/panel/moderator dan lain-lain bayaran perkhidmatan yang melibatkan aktiviti persembahan, penjurian, pengacaraan dan lain-lain berkaitan anjuran pusat tanggungjawab Universiti Pendidikan Sultan Idris bagi pegawai awam, bukan pegawai awam dan pelajar.

4. Sehubungan itu, garis panduan yang dinyatakan di Perkara 2 di atas boleh diperolehi melalui laman web Jabatan Bendahari <http://bendahari.upsi.edu.my> untuk rujukan dan tindakan.

5. Pemakaian pekeliling ini berkuatkuasa dari tarikh kelulusan Mesyuarat Jawatankuasa Universiti (JKPU) tersebut.

Sekian, terima kasih.

"WAWASAN KEMAKMURAN BERSAMA 2030"
"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"
"UPSI NO. 1 PENDIDIKAN"

Saya yang menjalankan amanah,.



(HJ. MOHAMAD NAJIB BIN HJ. MOHAMED, C.A. (M), ASEAN CPA)
Bendahari

s.k : YBhg. Dato' Naib Canselor
Timbalan Naib Canselor (Akademik dan Antarabangsa)
Timbalan Naib Canselor (Penyelidikan dan Inovasi)
Timbalan Naib Canselor (Hal Ehwal Pelajar & Alumni)